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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Blazena Westerlund 

utsågs att justera protokollet fredagen den 10 juni. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 9 maj anmäldes och lades till 

handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst 1: Jan Ekman, parkingenjör  

Ordförande berättade att rådet varit ute för att inventera 

ledstänger men att det är svårt att veta vad som är stadsdelens 

ansvar och vad som är trafikkontorets ansvar. Jan lägger fram 

rådets inventering till trafikkontoret. En ledamot ställer frågan 

om trottoarer som är skadade, är det förvaltningen? Jan svarar att 

det är trafikkontoret och då kan man ringa till 08-651 00 00 och 

felanmäla. En annan fråga var runt parkleken Nybygget, när 

bygget startar, svaret var hösten 2016. 

 

§ 5 Dagens gäst 2: Ann-Sofie Ekstrand, café 9-an 

Verksamheten startade upp omkring 2006 och drevs då av daglig 

verksamhet på Pepparvägen. Efter några år så lades caféet ner för 

att återuppstå igen 2013 då i socialpsykiatrins regi. Efter 

uppstarten så kom det cirka 12 besökare de första gångerna men 

nu kan det komma mellan 50-85 besökare. Caféet är öppet 

måndagar mellan klockan 17.45- 20.30 och är på 

allaktivitetshuset Tuben, Munkforsplan 45 plan 3. Anpassning av 

innehållet görs i den mån det går, de flesta av artisterna kommer 

från – kultur i vården-. Det mest uppskattade inslaget är 

karaokekvällarna. Nu är det sommaruppehåll och öppnar igen 

den 22 augusti. 

 

§ 6 Dagens gäst 3: Thomas Kultti, utvecklingsstrateg 

Thomas pratade om det lokala utvecklingsprogram som skall tas 

fram i förvaltningen. 

Utmaningarna är koncentrerade till faktorer som rör ohälsa, egen 
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försörjning samt otrygghet i närmiljön. Även metoder för 

medskapandeprocesser och ökad demokratisk delaktighet 

behöver utvecklas vidare. Stora utmaningar och skillnader i 

livsvillkor har Fagersjö och Hökarängen men även Farsta strand 

och delar av centrala Farsta enligt rapporten Skillnadernas 

Stockholm. Många personer växer upp med små ekonomiska 

medel. Det ska ske dialog med bland annat skolor och 

idrottsföreningar, en av frågorna i dialogen är – hur ska vi få våra 

barn att motionera mer-. Det lokal utvecklingsprogrammet 

beräknas vara klart hösten 2016 och gälla i fyra år. 

 

§ 7 Ärenden till nämndsammanträdet den 16 juni 

2016 

Ärende nr 2: Skötsel och nyplantering av bärbuskar och fruktträd 

i Hökarängens parker 

Rådet tycker det ser trevligt ut och hoppas att det får stå ifred. 

 

Ärende nr 8: Fortsatta webbsändningar av stadsdelsnämndens 

sammanträden 

Rådet diskuterade webradio som alternativ. Rådet poängterade 

tillgängligheten är viktig för så många som möjligt. 

 

Ärende nr 10: Ny ledamot i stadsdelsnämndens demokratiråd 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 12: årsrapport 2015 Farsta stadsdelsnämnd 

Rådet hade inga synpunkter 

 

Ärende nr 14: Detaljplan för område vid Klockelundsvägen, 

Larsboda m fl i Larsboda 

Rådet ser positivt på förslaget och poängterar vikten av att 

tillgängligheten blir hög. Rådet hade en fråga om det går att 

bygga flera gruppbostäder i detta område. Detaljplanen ser trevlig 

ut. 

 

§ 8 Information från förvaltningen 

Avdelningschefen informerade om att det är just nu 245 aktuella 

ungdomar inom ensamkommande just nu. 
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Ny avdelningschef för egen regi, Jonas Wilhelmsson, efterträder 

Päivi Kabran. Jonas bjuds in till hösten. 

Budgetprognosen är i balans för hela stadsdelen. 

Balanslistan uppdaterades, Bilaga  

 

§ 9 Rapporter 

Biblioteksplanen 

Rådet är positiv till att det finns bibliotek och vill att de ska 

finnas kvar. Rådet håller med om att biblioteken är ryggraden i 

bildningssamhället. Den digitala utvecklingen är positiv. 

 

Ordförande i rådet har varit inbjuden till Sköndalsdialog, (gäller 

Stora Sköndals stora byggsatsningar) men lämnar nu över detta 

till vice ordförande Blazena Westerlund som kommer att 

representera rådet. 

 

§ 10 Övriga frågor 

Starttid för rådets möten. Beslutades att rådet börjar 13.45 med 

förmöte och mötet börjar 14.30. 

 

§ 11 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls onsdag 15 augusti 2016.  

 

 

§ 12 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet och önskade glad sommar. 

 


